

EDITOR'S MESSAGE / MESSAGE DE LA RÉDACTION

This is my final issue as Editor-in-Chief for JCHLA/JABSC. I have enjoyed my experience with the journal and with the amazing team of editors, authors, and reviewers. Thanks to all for your continued work to make JCHLA/JABSC a success.

I look forward to seeing what next year's group will accomplish: Erin Watson will be stepping into the role of Editor-in-Chief and Sandra McKeown will serve as Senior Editor, joined by Alanna Campbell as Junior Editor. Rounding out the team will be Lucy Kiester and Nancy Gadoury as Copyeditor and Production Editor respectively.

This issue includes a program description on a Canadian-African partnership for evidence synthesis training, an article on veterinary health literacy, a review on research data management, a product review on Isabel Pro, and a book review. It also includes contributed paper abstracts, lightning talk abstracts, and poster presentation abstracts from the annual CHLA/ABSC conference held in Ottawa in June, and updates from the CHLA Chapters and Interest Groups.

Nicole Askin

JCHLA/JABSC Editor-in-Chief

Email: editor@chla-absc.ca

Ceci est mon dernier numéro en tant que rédactrice en chef de JABSC/JCHLA. J'ai apprécié mon expérience avec le journal et avec la formidable équipe de rédacteurs, auteurs, et pairs évaluateurs. Merci à tous pour votre travail pour faire de JABSC/JCHLA un succès.

J'ai hâte de voir ce que le groupe de l'année prochaine accomplira. Erin Watson assumera le rôle de rédactrice en chef et Sandra McKeown agira en tant que rédactrice principale, et nous accueillons Alanna Campbell à titre de rédactrice adjointe. Lucy Kiester et Nancy Gadoury seront respectivement réviseuse de textes et directrice de la production.

Ce numéro comprend une description du programme sur un partenariat afro-canadien pour la formation à la synthèse des preuves, un article sur la littérature en santé vétérinaire, une revue de la gestion des données de recherche, une évaluation de produit portant sur Isabel Pro, et une critique de livre. Il comprend également des extraits de présentations d'articles, d'extraits de présentations éclair, et d'extraits d'affiches dans le cadre de la conférence de l'ABSC/CHLA qui s'est tenue à Ottawa en juin, ainsi que les mises à jour des chapitres et des groupes d'intérêt.

Nicole Askin

Rédactrice en chef, JABSC / JCHLA

Courriel: editor@chla-absc.ca